
 סיכום – 22.5.17ישיבת ועדת איכות הסביבה מיום 

 

 נוכחים:

 אופירה איילון, עידו אביאני, נדב שדה, רותי לפידות

 : ניצן מחנאי גרמן נציגת המועצה

 : עמיעד לפידות אורח

 בפסולת ברשות , צימצום ההטמנה וגידול המיחזור.  הטיפולהנושא המרכזי בפגישה היה 

 מסקירה שנתן עמיעד לפידות עלו הנושאים הבאים:

 2016 2015 כמות אשפה

 ק"ג )לחודש( 24 ק"ג 23 כמות אשפה לתושב

 ק"ג )לחודש( 99 ק:ג 95 כמות אשפה למשק בית
 טון )לחודש( 385 טון 369 כמות אשפה למועצה

 

 המפנה הוא אורן ציפורה. החוזה שלו הוארך בשנה נוספת פינוי האשפה: הקבלן  •

אלף  350)לעומת משכ"ל ₪. אלף  250עלות פינוי אשפה לחודש כולל מע"מ הינה  •

)₪ 

 התקיימה סקירה של כלי האצירה ברשות. •

 הוחלט לבדוק מספר נושאים:  •

 על אי פינוי אשפה? 106האם מתקבלות תלונות במוקד  .1

 האם נפח הפח לא מספיק לי? .2

 באיזו תדירות מפנים את פינות המיחזור? .3

 הצעות לייעול:

ש' לפח. הוועדה ממליצה להעביר  4חידוש משק הפחים. כיום יש לקבלן אחריות עד  •

את המושא לאחריות המועצה, להכניס לארנונה שורה עבור "חידוש משק הפחים" 

 לתושב לשנה.₪  50תמורת 

פינויים . זה יחייב את  6בחוד של  פינויים 8לייצר איזון בנפחי האצירה ולרדת מ  •

 המועצה לעלות את נפח האצירה ברחובות שבהם נפחי האצירה נמוכים.

לבחון באזורי התעסוקה את צרכי בעלי העסקים בכל הקשור לנושא לצרכים בנושא  •

 אצירת אשפה. 

 לבדוק את ההסכמים עם קבלני הפסולת השונים לגבי נושא הפינוי וכו'.  •

ושת קמפיין בנושא הפרדת גרוטאות, פלסטיקה וגזם ביתי לטובת הוועדה ממליצה לע •

 בחודש( .₪ אלף  130החזרתו לשצפי"ם.  )עלות פינוי 

: נכון להיום מממליץ עמיעד לפידות לא כדאי לנו לעושת דבר בנושא המיחזור. ממליץ  סיכום

 לפתוח את הנושא מחדש בעוד שנה וחצי. 



 

 רשמה: רותי לפידות 

 


